
ROI-0012.3.13.2011                                                                  kat. arch. A

Protokół Nr 13/2011
z posiedzenia Komisji ds. ochrony środowiska i porządku publicznego

z dnia 03 listopada 2011 r.

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji.

3. Dyskusja nad projektami uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok.

b) zwolnień w podatku od nieruchomości.

c) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

d)  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej,  jako  podstawa  obliczenia  podatku 
rolnego na 2012 rok na obszarze gminy.

e)  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  i  zwolnień  w  tym 
podatku na 2012 rok.

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 40/19 w Rojewie.

4. Wolne wnioski i zapytania.

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

6. Zakończenie obrad. 

Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia i stwierdzenia quorum (5 obecnych) dokonał Przewodniczący komisji r. 
M. Tumidajewicz.

Do pkt  2

Przewodniczący  komisji  r.  M.  Tumidajewicz  odczytał  porządek  obrad  komisji,  następnie 
zaproponował wprowadzenie  w pkt  3 ppkt g tj.  projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 150233 C Rojewo wieś”

Radni  nie  zgłosili  innych  propozycji  w  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Komisji 
zaproponował przegłosowanie zmienionego porządku obrad komisji.

Radni 5 głosami „za” przyjęli zmieniony porządek obrad komisji.

Zmieniony porządek obrad komisji:
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Wprowadzenie zmian do porządku pracy komisji.

3. Dyskusja nad projektami uchwał w sprawie:

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok.

b) zwolnień w podatku od nieruchomości.

c) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

d)  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej,  jako  podstawa  obliczenia  podatku 
rolnego na 2012 rok na obszarze gminy.

e)  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  i  zwolnień  w  tym 
podatku na 2012 rok.

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 40/19 w Rojewie.

g) zaciągnięcia kredytu na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 150233 C 
Rojewo wieś”

4. Wolne wnioski i zapytania.

5. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia.

6. Zakończenie obrad. 

Do pkt 3 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok.

Projekt uchwały przedstawiła p. M. Kaczmarek, poinformowała zebranych, że planuje się 
zwiększyć podatki w tym projekcie o 3 %, z wyjątkiem podatku od budynków, lub ich części 
pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku 
publicznego, oraz od gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej 
statutowej działalności pożytku publicznego.

r. M. Tumidajewicz otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

Radni nie mieli więcej pytań, w związku z powyższym Przewodniczący komisji r. M. 
Tumidajewicz zaproponował przegłosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 
IV/9/2011 Rady Gminy Rojewo z dnia 15 lutego 2011r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Rojewo na 2011 rok.

Radni 5 głosami „za” przyjęli projekt w/w uchwały.

b) zwolnień w podatku od nieruchomości.

Projekt uchwały przedstawiła p. M. Kaczmarek, poinformowała zebranych, że wcześniej 
zwolnienia można było wprowadzić w poprzedniej uchwale obecnie musi być to uchwała 
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oddzielna, proponowane zwolnienia w podatku od nieruchomości dotyczą przede wszystkim 
nieruchomości, dla których Gmina bezpośrednio lub pośrednio, byłaby płatnikiem tego 
podatku.

Przewodniczący komisji r. M. Tumidajewicz – otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

r. H. Krzewina – zwróciła się z zapytaniem, jaki podatek dotyczy cmentarzy oraz parkingów 
przy cmentarzach.

p. M. Kaczmarek – powiedziała, że cmentarze są zwolnione z podatku.

Radni nie mieli więcej pytań, w związku z powyższym Przewodniczący komisji r. M. 
Tumidajewicz zaproponował przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zwolnień w podatku od 
nieruchomości.

Radni 5 głosami „za” przyjęli projekt w/w uchwały.

c) określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.  M.  Kaczmarek  –  poinformowała  zebranych,  że  projekt 
przedmiotowej  uchwały  został  przygotowany  w  związku  z  dostosowaniem  formularzy 
informacji  i  deklaracji  podatkowych do zmieniających się przepisów podatkowych oraz w 
celu ułatwienia podatnikom obowiązku wypełnienia ich w związku z każdą sprzedażą bądź 
nabyciem nieruchomości.

r. M. Tumidajewicz otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

Radni  nie  mieli  więcej  pytań,  w  związku  z  powyższym  Przewodniczący  komisji  r.  M. 
Tumidajewicz  zaproponował  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wzorów 
formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Radni 5 głosami „za” przyjęli projekt w/w uchwały.

d)  obniżenia  średniej  ceny  skupu  żyta  przyjmowanej,  jako  podstawa  obliczenia  podatku 
rolnego na 2012 rok na obszarze gminy.

Projekt  uchwały  przedstawiła  p.  M.  Kaczmarek,  poinformowała  zebranych,  że  podstawą 
obliczenia podatku rolnego jest stawka ministerialna, która w tym roku jest bardzo duża i wynosi 
74,18 zł za 1 dt, powiedziała, że propozycją Wójta jest obniżenie stawki ministerialnej z kwoty 
74,18 zł/1 dt do kwoty 42,00 zł za 1 dt.

Wójt Gminy – poinformował zebranych, że dochód gminy przy stawce 42 zł wyniesie 718 376,00 
zł, natomiast przy stawce ministerialnej 74,18 zł – 1 268 789,00 zł, różnica to kwota 550 413,00 zł.

Przewodniczący komisji r. M. Tumidajewicz – otworzył dyskusje w przedmiotowej sprawie.

r. H. Krzewina – powiedziała, że rolnicy twierdzą, że ten rok był bardzo trudny, mroźna wiosna,  
deszczowe lato, obecna cena cebuli to 10 gr.

r. D. Siemianowska – powiedziała, że mieszkańcy skarżą się, że w gminie Rojewo są najwyższe 
stawki, Wójt Gminy w kampanii wyborczej obiecał, że nie będzie podnosił podatków.
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r. H. Krzewina – zaproponowała stawkę obniżenia średniej ceny skupu żyta do stawki 40 zł za 1 
dt.

r. D. Siemianowska – powiedziała, że również popiera stawkę w wysokości 40 zł za 1 dt.

Wójt Gminy – powiedział,  że proponowana stawka 42 zł  spowodowana jest  dużym wzrostem 
stawki ministerialnej.

Przewodniczący komisji zaproponował przegłosowanie stawki obniżenia ceny skupu 1 kwintala 
żyta przyjmowaną, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy na 2012 rok, z 
kwoty 74,18 do kwoty 42,00 zł za 1 dt.

Radni 4 głosami „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” odrzucili  propozycję obniżenia 
stawki podatku do kwoty 42,00 zł.

W związku z powyższym przewodniczący komisji poddał pod głosowanie stawkę w wysokości 40 
zł.

Radni 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” przyjęli stawkę 40 zł jako obniżenie ceny 
skupu 1 kwintala żyta przyjmowaną, jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 
na 2012 rok, z kwoty 74,18.

e)  określenia  wysokości  stawek  podatku  od  środków  transportowych  i  zwolnień  w  tym 
podatku na 2012 rok.

Projekt uchwały przedstawiła p. M. Kaczmarek, poinformowała zebranych, że stawki w stosunku 
do roku 2011 nie uległy zmianie za wyjątkiem stawki w § 1pkt. 6 ppkt 3 a, gdzie stawka wzrosła w 
związku z tym, że stawki podatku od środków transportowych na 2012 rok nie mogą przekraczać 
stawek  maksymalnych  i  nie  mogą  być  niższe  od  minimalnych,  następnie  poinformowała 
zebranych, że zwalnia się z podatku pojazdy służące do działań ratowniczo – gaśniczych.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

r.  W. Chwastyk – zwrócił  się z zapytaniem,  jak przedstawiają się podatki dla samochodów w 
leasingu.

p. M. Kaczmarek – powiedziała, że podatnikiem w takim przypadku jest bank, w zależności od 
siedziby.

Radni nie mieli  więcej pytań,  w związku z powyższym Przewodniczący komisji zaproponował 
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych i zwolnień w tym podatku na 2012 rok.

Radni 5 głosami „za” przyjęli projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 
środków transportowych i zwolnień w tym podatku na 2012 rok.

f) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego działki nr 40/19 w Rojewie.

Projekt uchwały odczytał p. A. Bugowski, poinformował zebranych, że obszar objęty granicami 
planu zajęty jest przez istniejącą stację paliw. Ustalenia planu umożliwiają rozbudowę stacji.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.
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r.  D. Siemianowska – zwróciła  się  z zapytaniem,  jaki był  koszt  opracowania przedmiotowego 
planu.

p. A. Bugowski – powiedział, że około 8 tys. zł.

Radni nie mieli  więcej pytań,  w związku z powyższym Przewodniczący komisji zaproponował 
przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego działki nr 40/19 w Rojewie.

Radni 5 głosami „za” przyjęli projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego działki nr 40/19 w Rojewie.

g) zaciągnięcia kredytu na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 150233 C 
Rojewo wieś”

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy p. G. Fatz, poinformowała zebranych, że środki na 
zadanie  pn.  „Przebudowa drogi  gminnej  nr  150233 C Rojewo wieś”  w kwocie  150 000,00 zł 
finansowane będą ze Starostwa Powiatowego oraz w kwocie 537.397,02 od Wojewody Kujawsko 
Pomorskiego,  powiedziała,  że  w  związku  z  tym,  że  budżet  na  2011  rok  został  zaplanowany 
deficytem w kwocie 903.486,00 zł, a jego sfinansowanie w całości zaplanowano z przychodów z 
tytułu kredytów i pożyczek, zaciągnięcie przedmiotowego kredytu jest zasadne.

Przewodniczący komisji otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.

r. H. Krzewina – zwróciła się z zapytaniem, co w przypadku, jeżeli żaden bank nie będzie chciał 
kredytować.

Skarbnik Gminy – powiedziała, że ustnie zadeklarował się Bank Spółdzielczy w Rojewie.

r.  H.  Krzewina  –  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  dużo  zaległości  za  I  półrocze  zostało 
uregulowane.

Skarbnik Gminy – powiedziała, że niektóre zaległości zostały uregulowane.

r.  H.  Krzewina  – zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  są planowane  jakieś  wpływy do budżetu  w 
najbliższym czasie.

Wójt Gminy – powiedział, że środki na drogę Liszkowo – Topola.

r. D. Siemianowska – zwróciła się z zapytaniem, jaki był koszt całkowity tej drogi.

Wójt Gminy – powiedział, że koszt drogi wyniósł 517 tys. zł.

r. J. Kaczmarek – zwrócił się z zapytaniem, czy zaległości w podatku rolnym mają właściciele 
niedużych gospodarstw czy raczej większe gospodarstwa.

Skarbnik Gminy p. G. Fatz – powiedziała, że zaległości dotyczą głównie mniejszych gospodarstw.

Radni nie mieli  więcej pytań,  w związku z powyższym Przewodniczący komisji zaproponował 
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia  kredytu  na zadanie inwestycyjne  pn. 
„Przebudowa drogi gminnej nr 150233 C Rojewo wieś”
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Radni  5  głosami  „za”  przyjęli  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  na  zadanie 
inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 150233 C Rojewo wieś”

Do pkt 4

Przewodniczący komisji poprosił o składanie wolnych wniosków i zapytań.

r.  D.  Siemianowska  –  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  radni  mają  wgląd  do  wniosków 
złożonych do budżetu gminy, ponieważ chciałby zapoznać się z takimi wnioskami.

Wójt Gminy – zaproponował zorganizowanie spotkania w sprawie złożonych wniosków do 
budżetu na 2012r.
Następnie  Wójt  Gminy  poinformował  zebranych,  że  część  zawodników  piłki  halowej 
wpłaciła należności w kwocie 1 800,00 zł zaproponował, aby pieniądze te przekazać na zakup 
sprzętu sportowego.

r.  H.  Krzewina  –  zwróciła  się  z  zapytaniem,  czy  z  pieniędzy  tych  nie  można  byłoby 
sfinansować sędziego.

Radni nie zgłosili wolnych wniosków i zapytań.

Do pkt 5

Przewodniczący obrad zaproponował przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Nr 12/2011 z 
dnia 25 października 2011r.

Radni  5  głosami  „za”  przyjęli  protokół  z  posiedzenia  komisji  Nr  12/2011  z  dnia  25 
października 2011r.

Do pkt 6

Na tym posiedzenie zakończono.

Protokołowała          Przewodniczący Komisji 
              
      

Agnieszka Nieckarz   Mieczysław Tumidajewicz
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